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Møtt opp: Aurora, Juliana, Erik (vara PECOS), Lavrans, Sunniva, Håkon, Per Martin, 

Juliane, Vilde, Thea, Gard, Diana 

Sendt til:  Studentutvalget ved SV-fakultetet    

     

Referat fra tolvte møte i Studentutvalget - studieåret 2023/2024 

 

Møtedag:  05.03.2024 

Møtetid: 16:15-18:00 

Sted:   Rom 140, Harriet Holthers Hus  

Konstitueringssaker 

Sak nr. 1         Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte 

- Godkjent  

Orienteringssaker 

Sak nr. 2         Orientering fra SVSU v/leder/nestleder 

Leder:  

Var på møte med studiedekan sammen med nestleder forrige uke. Blant annet nevnt 

utfordringer INTER har uttrykt ang. utveksling. 

• Fått inn et nytt punkt på programvurderingen, eksplisitt bedt PU/FUene om å vurdere 

strukturelle barrierer for å dra på utveksling 

• Spesifikt for INTER (har jus-fordypning) er det kinkig fordi det er JF som eier avtalen, 

og de er ikke interessert i å lage flere avtaler. Dermed må det bli en SV-ting. 

• Har hørt om pilotprosjektet “bra start” som skal utføres på UiO 

• Også videreført temaet om tilrettelegging 

• Gjerne at SVSU er med på å promotere Studiebarometeret (blir jo case for neste 

SVSU møte). Største utfordring at for få folk svarer 
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• ALD går mye bedre i år enn det de gjorde i fjor! Enkeltarrangementer har et 

gjennomsnitt på 30-40 studenter, som er en dobling fra i fjor! Superpositivt, helhetlig 

vurdering kommer etterhvert. 

Sak nr. 3         Orientering fra FU/PU 

Diana (samføk): ingenting å melde, planlegge hyttetur på instituttet, mangler 

kommunikasjonsutvalget på FU 

STV: ACTSIMP planlegges, begynner å komme i boks. studietur 

PSI prof.: jobber med fadderukesystemet, spennende samarbeid med studentlaget i psi 

foreningen, skal undersøke lønnsnivået på miljøassistenter/terapeut 

KulKOm: quiz før u1 fest, legally blonde premiere, KI: positivt, seminarledere har snakket 

varmt om det 

UTV: studietur gikk bra, sosiale arrangementer, feltarbeidsfest, faglige arrangementer 

Off. adm: vaffeldag, arbeid med åpen dag 

OLA: får lag til holmenkollstafetten, semesterstart fest på CN som leier ut lokaler gratis 

PSI BaMa: åpnet dialog med psi om å få kontorer der! garantert et skap hvert fall. UB sak fra 

forrige gang: ønsker å ha noe på PSI - arrangement med info elns., anbefaler å fortsette med 

quiz, poppe opp som del av timeplanen til studentene slik karriereemnet gjør nå. Stand på psi 

ifht SP valg. 

Samfgeo: produktiv dialog med instituttet etter studietur på Helsinki, fikk høre fra alle 

seminar lederne og emneansvarlige at det ikke var gyldig fravær, obligatorisk oppmøte selv 

om man er syk ble resultatet, fikk en litt aggressiv mail fra emneansvarlig selv om de hadde 

gitt beskjed i sept. fikk ordnet fint opp i dette, beklagelse fra emneansvarlig for streng mail 
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PECOS: planlegger div. events inkludert studietur neste vår, arrangerer frokost for MA 

studenter i siste innspurt perioden, besøk på nobel senteret. 

INTER: studietur 

Sak nr. 4         Orientering fra SVSUs verv 

Arrangementskomiteen: legg inn når dere kan stå på stand! så kan Thea legge en plan for 

dette. Hvis noen har mulighet på de der det ikke er satt opp så mange folk, gjerne skriv dere 

opp!  

Kontorsjef: skal vi finne dato for skapklipp på PSI, krever tilgang på bil. SVSU opprettholder 

admin rolle ut året. må få gjort det ila. semesteret. (sak på neste måte). 

PR: all good, driver med promo. 

Digitalkomite: møte på mandag i AI Hub, 15 min taletid som Aurora tar - send meninger til 

Lavrans! Tar det på evt. hvis noen har ekstra meninger. 

Diskusjons- og vedtakssaker 

Sak nr. 5         Porteføljeprosess 

• Fakultetet ønsker å utrede sammensettingen av alle programmer på SV-fakultet fram 

til sommeren. Hva er bra, og hva kan bli bedre? 

• Grundig gjennomgang - funker emnene som de skal, har de en funksjon, skal vi legge 

til noe, fjerne? praksisemner, +/- osv. 

• Snakk med PU/FUene deres, få de til å snakke med studentene. SVSU har blidt bedt 

om å stille forberedt - kom med en skriftlig tilbakemelding som aurora kan følge opp. 

Aurora har lagd refleksjonsspørsmål (sendt ut på mail). 

• Skriftlig tilbakemelding innen 5. april 

• Det her er altså ikke det samme som kartleggingen som programrådet gjennomfører. 

Er på bakgrunn av en ny økonomisk modell som kommer. 
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• Ny strategi - kan få mindre penger, så man må bestemme hva man skal prioritere, satse 

på osv. 

Sak nr. 6         Valg av økonomiansvarlig  

- Diana ble valgt ved akklamasjon  

Sak nr. 7        Postadresse (Juliane)    

Postradresse på SV-info - vi gikk på en smell der 

Snakke med SV-info om de på en eller annen måte kan gi beskjed når man får post, trenger 

oppklaring til FU/PUene ang. hvordan dette funker. 

Diana trenger tilgang på økonomi ting fra disken 

Sak nr. 8   Korttilgang på kontor 

• Alle må sende inn kortnummer på de studentene fra PU/FUene etc. som skal ha 

tilgang på kontorene, men ikke har det i dag. 

• PECOS har fiksa, er bare å gå på SV-info med navn og kortnummer + rom nummer på 

kontor så ble det ordnet, kan også sende til Aurora som har kontakt med han som har 

ansvar 

• Men gjerne fiks selv også! 

• Alle send kortnummer i SVSU chat, så sjekker Aurora at alle har tilgang på kontor + 

lager 

Sak nr. 9  Nye bilder  

• Siden det er store omrokkeringer på SVSU dette semesteret, er det kommet et forslag 

på en ny runde med gruppebilder. 

• torsdag passer for de aller fleste! 

Sak nr. 10  Grønt Kontor  
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• Grønt Kontor kommer for å oppdatere om sine saker 

Jobber med sustainability på fakultetsnivå - ser spesielt på exfac - hvordan kan man 

inkorporere dette? 

• Sustainability topic in exfac is just so random - its the podcasts they throw out for the 

students, and then have two multiple choice questions about it. Very separated from 

the other topics that are touched upon - sort of alienated. 

• It should be more integrated into the general curriculum and lectures. But there have 

been different experiences with this. Socio-economics (samføk) had a more positive 

experience. Depends on who is the semester teacher. 

• Could avoid the subject on the exam since you can choose, but this is technically the 

same case for all the topics at the exam. 

• The teacher that made the podcasts was a seminar leader - both who had a positive 

experience had him as a seminar leader. 

Annet 

Sak nr. 11         Eventuelt 

- Annet tidspunkt for møte? 

Fra April kan noen kanskje være med på møter på torsdager fra psi prof. 

Legge ut ny poll på dette. 

- Noe mer på KI: UiOgpt  

Har man fått tilbakemelding på brukervennlighet? Lyver like mye som Chat gjør, siden det er 

ikke forskjell. Mistillit til UiO sin KI i enkelte kretser så man unngår å bruke det. 

Dobbeltkommunikasjon med å lage egen chat etter å ha ropt så høyt om fusk. mellomting 

mellom å si at man har brukt chat og tatt av fusk. igjen, bruk chat som om det er en venn. 
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• EILIN kontaktet oss. Utdanningsledere negative til noe annet enn skoleeksamen? 

EILIN arrangerer AI Hub. 

• KI kan brukes som tilrettelegging! F.eks. for folk som har dysleksi, eller for folk med 

språkbarrierer. 

• Teori og praksis emne og utviklingsspsykologi tilrettela for å nevne bruk av chat. 

Interessant å kontakte emneansvarlig for å høre om deres erfaring med dette. 

• Idioti å måtte pugge hvem som har skrevet hvilke artikler på PECOS eksamen - kritikk 

av skoleeksamen uten hjelpemidler (threats to modern democracy) 

Undersøke fakturering - betale for kaffe på U1, kan de sende faktura? Snakke med U1 om vi 

kan få en fast ordning på dette. Informasjon om hvordan de kan fakturere oss. 

Innslag om tilretteleggingsrapporten - inviterer Signe neste møte - implementere i nye saker 

 

Oslo 16.03.2024 

Med vennlig hilsen, 

Juliana Vårvik 

Sekretær for Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet 


